



**JABATAN KESIHATAN NEGERI SABAH**  
**KENYATAAN SEBUT HARGA**

TARIKH IKLAN : 04 JULAI 2023 (SELASA)

Sebut Harga adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) ATAU Pusat Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) dalam Kod Bidang berikut :-

NO/ TAJUK TENDER	SYARAT PENDAFTARAN	TEMPAT & TARIKH TAKLIMAT TAPAK LAWATAN TAPAK	TEMPAT SERAHAN & TARIKH TUTUP
JKNS/Q/2023/6  <b>SEBUT HARGA KERJA-KERJA MEROBOH DAN MELUPUSKAN BANGUNAN STOR FARMASI LOGISTIK LAMA (JALAN HAJI SAMAN), JABATAN KESIHATAN NEGERI SABAH.</b>	<p><b><u>Pilihan 1</u></b></p> <p>Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) daripada CIDB, Gred G1, Pengkhususan B26</p> <p>Dan</p> <p>Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) daripada CIDB, Gred G1, Kategori B</p> <p>Mempunyai Sijil Taraf Bumiputra (STB); dan</p> <p>Dalam Daerah Kota Kinabalu sahaja</p> <p><b><u>ATAU</u></b></p> <p><b><u>Pilihan 2</u></b></p> <p>Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) daripada CIDB</p> <p>Dan</p> <p>Sijil PUKONSA Kelas F, Tajuk II, Tajuk Kecil 9</p> <p>Mempunyai Sijil Taraf Bumiputra (STB); dan</p> <p>Dalam Daerah Kota Kinabalu sahaja</p>	<p>Taklimat dan Lawatan Tapak pada : <b>11 Julai 2023 (SELASA)</b></p> <p>Bertempat di: <b>Bilik Mesyuarat Bahagian Kejuruteraan JKNS</b></p> <p>Pendaftaran bermula pada jam: <b>9.30 pagi hingga 10.30 pagi sahaja</b></p> <p>Sesi Taklimat dan Lawatan Tapak jam: <b>10.30 pagi</b></p> <p>Syarikat yang <b>LEWAT</b> membuat pendaftaran <b>TIDAK AKAN</b> dibenarkan mengikuti sesi taklimat dan lawatan tapak.</p> <p><b>KEHADIRAN ADALAH WAJIB</b></p>	<p>Peti Sebutharga Unit Perolehan Jabatan Kesihatan Negeri Sabah Aras Bawah Rumah Persekutuan, Jalan Mat Salleh</p> <p><b>18 Julai 2023 (SELASA)</b></p> <p>Sebelum jam <b>12.00 tengahari</b></p>

TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN, **HANYA PENAMA** YANG TERCATAT DI DALAM SIJIL CIDB ATAU PUKONSA DIBENARKAN MENGHADIRI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK. SYARIKAT **TIDAK BOLEH MEWAKILKAN** PEGAWAI SELAIN DARIPADA PENAMA SIJIL CIDB, SPKK ATAU PUKONSA.

SYARIKAT yang mempunyai kebenaran khas ke atas Kategori & Pengkhususan dari CIDB adalah dibenarkan untuk menyertai sebut harga ini.

Wakil syarikat yang sah **DIWAJIBKAN** membawa perakuan / sijil **beserta satu salinan sijil-sijil tersebut**.

Bagi memastikan maklumat berkaitan spesifikasi / terma rujukan / brif projek adalah jelas, **Borang Lawatan Tapak WAJIB** untuk disertakan dalam dokumen sebutharga ini. Pengesahan daripada Pegawai Penyelaras perlu pada Borang Lawatan Tapak berkenaan.

Syarikat dinasihatkan supaya merujuk iklan dari masa ke semasa jika terdapat perubahan atau ralat terkini.

Sebarang pertanyaan bolehlah menghubungi pejabat ini di alamat berikut :-

Unit Perolehan  
Jabatan Kesihatan Negeri Sabah,  
Aras Bawah, Rumah Persekutuan,  
Jalan Mat Salleh,  
**88590 KOTA KINABALU.**  
( No. Telefon : 088-265960 Samb.740 )  
Tarikh : **04 Julai 2023**

Kerajaan tidak terikat untuk menerima tawaran yang termurah atau mana-mana tawaran.

**PENGARAH KESIHATAN NEGERI SABAH**